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плекс экономических нормативов в системе защиты земельно-имущественных интересов сельского хозяйства 
в пригородной зоне г. Перми. Предложен концептуальный подход к оценке эффекта от введения предлагаемых 
нормативов. 
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The analysis of modern regulatory provisions damages for the removal of land from agricultural turnover was 
made. A set of payments for compensation of agriculture. Substantiate the expediency of resuming practice wang 
damages agriculture as an economic sector, in the amount of new land. Proved comparable with the cost of land 
development costs for reclamation of disturbed lands. A method for determining compensation payments tional 
conditions for commuters. Proved the value of basic standards for the Perm Region. The values of the standards for soil 
types and subtypes of the Perm region. Proposed standards for payment conditions commuters Perm. Formed complex 
economic standards in the protection of land and property interests of agriculture in the suburban area of the city of 
Perm. An approach to assessing the effect of the introduction of the proposed regulations.
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В статье обоснована принципиальная позиция авторов о целесообразности гармоничного слияния эле-
ментов концепций «устойчивое развитие» и «развитие человека» как необходимого условия обеспечения 
фундамента для неоцивилизационного развития. Выявлены ключевые проблемы «стартовых возможностей» 
формирования интеллектуального потенциала аграрной науки и образования. В качестве варианта «стимула 
к реализации» изложены принципы формирования краудсорсинговой модели (платформы) организации науч-
но-исследовательской работы студентов, базирующейся на существенном повышении уровня вовлеченности 
в исследовательский процесс и на необходимости, согласно современным реалиям, трансформации системы 
образования в действенный инструмент построения основного института шестого технологического уклада – 
интеграцию реального бизнеса, науки и образования.
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In article the principled stand of authors about expediency of harmonious merge of elements of concepts 
«sustainable development» and «development of the person» as necessary condition of providing the base for 
neocivilization development is proved. Key problems of «starting opportunities» of formation of intellectual potential 
of agrarian science and education are revealed. As option of «incentive to realization» the principles of formation of 
crowdsourcing model (platform) of the organization of the research work of students which is based on essential increase 
of level of an involvement into research process and on need according to modern realities are stated, to transformation 
of an education system in the effective instrument of creation of the main institute of the sixth technological way – 
integration of real business, science and education.
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В статье проведен анализ основных показателей, характеризующих социально экономическое положение 
муниципальных образований, в том числе рассчитаны значения коэффициента вариации за период 2008-2012 


